
 

 

 

 

Tarnów, 28 maja 2024 r. 

KRM.0003.10.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na II sesji Rady Miejskiej 23 maja 2024 r. w punkcie „Zapytania i interpelacje 
radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Józef Gancarz złożył następujące wnioski: 
1. W godzinach, kiedy pracownicy UMT przy ulicy Nowej zaczynają i kończą swoją pracę na 

jednokierunkowej ulicy Waryńskiego tworzą się gigantyczne korki. Radny prosi o 
przedyskutowanie i rozważenie możliwości ruchu dwukierunkowego na tej ulicy.  

2. W związku z tym, że w ostatniej kadencji nie wszystkie osiedla dostawały pieniądze na inwestycje 
osiedlowe. Zaproponował, aby przeznaczyć na ten cel ok. 4 mln na każde osiedle. „Bo np. to, co 
mówiła Pani radna Grażyna Barwacz ulica Ciasna, Jesionowa, Dunikowskiego – pięć lat budowana 
i przerwana – trzeba ją dokończyć, czy ta Przyjazna. Myślę, że te ulice są takie długie między 
Nowodąbrowską: Przyjazna, Ciasna, Jesionowa, które podejrzewam kosztowałyby z 5 mln zł i tu 
warto by je wpisać do budżetu roku następnego, ale też napisać do Funduszu Dróg 
Samorządowych, ponieważ jakby były takie dotacje. Takie dotacje były w tamtym roku do dróg 
samorządowych, myśmy zrobili Nowy Świat, Krasińskiego, za poprzedniej kadencji, poprzedniego 
rządu i one były dofinansowane. I po prostu też myślę, że można by było tak zrobić.” 

3. W temacie obwodnicy wschodniej, zaapelował o niezatrzymywanie inwestycji na wysokości 
Pilzna. Zaproponował, aby wspólnie stworzyć taki projekt, który będzie społeczny, a nie będzie 
wyburzeniowy i rozładuje ten ruch w tej części miasta Tarnowa. „Myślę, że takie spotkanie jest 
ważne i mówię otwarcie od razu, gdyby doszło do tego, że będzie trend w Ministerstwie 
Infrastruktury, aby ta obwodnica powstała w tym miejscu, to niestety będzie to bardzo niedobre, 
ponieważ będą dalsze manifestacje i zatrzymamy się na nieporozumieniach, a nie posuniemy 
tematu do przodu.” 

 

 


